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Protokół z III  
Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 15 grudnia 2014 roku                

w godzinach 1205-1315 w Sali konferencyjnej urzędu gminy 
 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Skrzypek Przewodniczący Rady Gminy, 
powitał zebranych radnych, kierownictwo urzędu, sołtysów, kierowników jednostek 
oraz zaproszonych gości. Na podstawie list obecności stwierdził kworum (15 radnych 
obecnych w chwili otwarcia posiedzenia). Oznajmił, że jest nowa rada i prosi aby 
zwracać uwagę w przypadku popełniania błędów i doradzać. 
Ad.2. Na sekretarza posiedzenia wybrano radnego Grzegorskiego – wyraził zgodę. 
Ad.3. Radny Skrzypek wniósł o wprowadzenia uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego i zmianę porządku posiedzenia poprzez 
dopisanie pkt. 6.e. Dodał, że w dniu 4 grudnia wpłynęło pismo o rezygnacji w dniu 5 
grudnia przekazano je do biura rady. 
Porządek przed zmianą: 
1. Otwarcie sesji. 
2.  Wybór Sekretarza Sesji. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5.  Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami 
6.  Podjęcie uchwał: 
a)  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, składu osobowego i 
zakresu działania Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
b)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 
c)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014, 
d)  w sprawie zmiany uchwały wieloletnia prognoza finansowa, 
7.  Interpelacje radnych. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
Za wprowadzeniem uchwały i zmianą porządku głosowano jednogłośnie. 
 
Porządek po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2.  Wybór Sekretarza Sesji. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5.  Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami 
6.  Podjęcie uchwał: 
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a)  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, składu osobowego i 
zakresu działania Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
b)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 
c)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014, 
d)  w sprawie zmiany uchwały wieloletnia prognoza finansowa, 
e)  w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego. 
7.  Interpelacje radnych. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
Za przyjęciem porządku z wprowadzoną zmianą głosowano jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto bez uwag – jednogłośnie. 
Ad.5. Informację przedstawił pan Franas Wójt Gminy. 
Ad.6.a. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, 
składu osobowego i zakresu działania Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa 
przedstawił przewodniczący rady.  
Przewodniczący Rady oznajmił, że na poprzedniej sesji rezygnację z udziału w 
komisji budżetowo-gospodarczej zgłosiła pani Szufladowicz. Radna Żak wyraziła 
zgodę na powołanie do komisji budżetowo-gospodarczej i rolnictwa. Za przyjęciem 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, składu 
osobowego i zakresu działania Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa 
głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.b. Radny Kacprzak przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa przedstawił propozycje dotyczące składników wynagrodzenia Wójta. 
Propozycja powstała po zapoznaniu się z projektem budżetu gminy. 
- płaca zasadnicza 4700,00 
- dodatek funkcyjny 1500,00 
- dodatek specjalny  40%,  
Oraz 10 % wysługi lat pracy. 
Dodał, że jest to rozsądna propozycja, poprosił o przyjęcie. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy zapoznała zebranych z wysokością wynagrodzenia 
byłego Wójta, które brutto wynosiło 8535 zł, dodała, że w projekcie budżetu 
zaplanowano wzrost wynagrodzenia dla nowego Wójta o 1000 zł. 

- radny Świąder zacytował ”godzien robotnik swojej zapłaty za swoją pracę” 
oznajmił, że ma mieszane uczucia co do tej podwyżki a wynagrodzenie nie jest 
imienne, kandydujący Wójt zgadzał się kandydując na takie wynagrodzenie, 
społeczeństwo negatywnie odbiera kwestie wzrostu wysokości wynagrodzenia 
Wójta, wypadałoby zapytać zainteresowanego czy chce tej podwyżki, bo nie 
można uszczęśliwiać nikogo na siłę, należałoby się zastanowić, kadencja 
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zamknięta pozytywnie, były inwestycje a Wójt był dobrym gospodarzem wtedy 
obie ręce za, należałoby ocenić wójta po jakimś czasie rządzenia byłoby to 
przejrzyste i nie byłoby komentarzy, że wójt rozpoczyna rządzenie od 
podwyżki swojej płacy. 

- radny Kacprzak oznajmił, że jest to jego propozycja do rady, rada ustala 
wynagrodzenie Wójta a nie Wójt, zapoznałem się z budżetem w budżecie była 
planowana podwyżka o 1000 zł dla wójta obojętnie kogo 

- radny Świąder zaznaczył, że jest to opinia społeczna, słychać takie komentarze. 
- radny Worach oznajmił, że wysokość płacy Wójta była ustalona w 2010 roku 

od tego czasu nie było zmian. Wynagrodzenie wójta to ocena pracy Wójta, w 
poprzedniej kadencji nie było wniosku o zmianę tej uchwały. Rada obserwuje i 
ocenia pracę Wójta  czy się angażuje i to jest motywacja do pracy. Dodał, że 
jest zmiana wójta a kandydaci wiedzieli, na jakie wynagrodzenie się decydują. 
Nie wiemy jak obecny wójt będzie się angażował w pracę i jakie będą tego 
efekty ekonomiczne, gmina Poświętne nie należy do najbogatszych i powinna 
wyróżniać się gospodarnością a nie podwyżką płacy Wójta. Na wspólnej 
komisji było podnoszone, że są zarezerwowane środki w budżecie, uważam, że 
to nie powód by je skonsumować. Po jej wprowadzeniu Wójt będzie 
otrzymywał wynagrodzenie w kwocie, co najmniej 9 tysięcy zł, jest wiele 
innych potrzeb gdzie można skierować te środki. Nie jestem przeciwnikiem 
podnoszenia płac ale słowo podwyżka kojarzy się z pozytywnymi efektami 
pracy, jeżeli takowe będą to rada może powrócić do tematu i ufundować 
Wójtowi wręcz nagrodę. My jako organ nadzoru powinniśmy dbać o rozsądne 
wydawanie każdej złotówki, dziś podnoszenie wynagrodzenia na które jest na 
dobrym poziomie nie jest właściwym krokiem, w związku z tym składam 
wniosek o pozostawienie wynagrodzenia wójta na dotychczasowym 
poziomie, tj. - płaca zasadnicza 4200,00, dodatek funkcyjny 1500,00, dodatek 
specjalny  35% tak jak w uchwale z 2010 roku.  

- pani Duraj Sekretarz oznajmiła, że właściwie wynagrodzenie byłego wójta 
ustalono w 2008 roku od tego czasu nie było żadnych podwyżek i regulacji 
nawet inflacyjnych, a w 2010 roku rada nie wyraziła zgody na podwyżkę. 
Proponowane przez radnego wynagrodzenie sięga 2008 roku. Wynagrodzenie 
ustalane jest przed podjęciem pracy a nie po. Zaapelowała o rozsądek, dodała, 
że stawki są z 2008 roku a do tego czasu nawet pracownicy mieli podnoszone 
wynagrodzenia. Wójt poza tym nie otrzymuje, żadnych innych składników 
wynagrodzenia i gratyfikacji. 

- radny Worach zacytował zapisy ustawy o pracownikach samorządowych 
podając kwoty zaszeregowania Wójta, kwota płacy zasadniczej wynosi 4200-
5900 zł, dodał, że obecnie nie widzi powodu do wzrostu. Oznajmił, że 
podtrzymuje wniosek. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kacprzaka i Woracha. 
Za wnioskiem radnego Kacprzaka o podniesieniu wynagrodzenia Wójta głosowało 10 
radnych, wstrzymało się 5 w związku z czym wniosek radnego Woracha nie był 
głosowany. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy  głosowało 
10 radnych, 3 radnych przeciw, 2 się wstrzymało. 
Ad.6.c. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 przedstawiła 
pani Kośka Skarbnik Gminy. 
- uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 głosowało 14 
radnych – jednogłośnie (14 radnych brało udział w głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w posiedzeniu ( godz. 1240 ). 
O godzinie 1252 wznowiono posiedzenia. 
 
Ad.6.d. Pani Kośka Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej gminy. 
- uwag nie było 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.e. Radny Skrzypek Przewodniczący Rady przedstawił uchwałę w sprawie 
odwołania radnego Grzegorskiego z funkcji wiceprzewodniczącego, dodał, że jest to 
głosowanie jawne. 
- uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie odwołania z funkcji wiceprzewodniczącego 
głosowało 13 radnych, przy 2 wstrzymujących się od głosu. 
Ad.7. Nie było 
Ad. 8. Wójt przedstawił sołtysom problem planowanego braku energii elektrycznej w 
dniu 19 grudnia, dodał, że jest w trakcie rozmów z zakładem energetycznym w 
sprawie skrócenia albo przełożenia dnia wyłączenia. Przedstawił również inne daty 
włączeń energii elektrycznej. 

- radny Szufladowicz odnośnie zimy to obecnie są sprzyjające warunki do 
przeprowadzenia remontów sieci i przygotowania terenu wokół linii 
przesyłowych. 

- Wójt dodał, że linie są obecnie konserwowane w celu uniknięcia awarii w 
przyszłości. Przedstawił miejscowości objęte wyłączeniem. 

- sołtys miejscowości Dęba pan Bajerowski pytał o godziny urzędowania 
przewodniczącego rady. 

- radny Skrzypek Przewodniczący Rady oznajmił, że przyjmuje interesantów w 
ostatnią środę miesiąca w godzinach od 12 do 13. 
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- pan Łumiński K-t Gminny OSP zapoznał zebranych z najbliższymi działaniami 
związku, omówił przygotowania do okresu sprawozdawczego zaprosił do 
aktywnego udziału w zebraniach oraz przygotowaniach do jubileuszu 90 lecia 
jednostki OSP Poświętne 

- pan Sobczyk sołtys miejscowości Studzianna poruszył kwestie związane z 
handlem obwoźnym, zaapelował o opodatkowanie tej działalności i 
wyznaczenie terenu dla prowadzenia handlu. 

- Wójt oznajmił, że w najbliższej przyszłości będzie to zmienione, w Poświętnem 
będzie wyznaczony teren do handlu, jest przygotowywany w porozumieniu z 
panią sołtys. Obecnie nie mamy podstaw do pobierania opłat. 

- radna Szufladowicz stwierdziła, że poruszała ten temat poprzednio, dzisiejszy 
temat pensji wójta odbije się echem w społeczeństwie, jest to takie gadanie pod 
publiczkę. Odnośnie targowiska, dodała, że należy wykonać jeden punkt 
targowy w Poświętnem, ale co będzie z innymi miejscowościami. 

- pan Sobczyk zaznaczył, że rada powinna uchwalić opłatę targową. 
- pan Łumiński dodał, że handlujący w Poświętnem zagrażają bezpieczeństwu 

ruchu drogowego. Przedstawił kwestie działki w centrum Poświętnego, która 
została zbyta na rzecz dyrekcji dróg. Dyrekcja obecnie nalicza olbrzymi czynsz 
dla zlokalizowanych na tej działce sklepów. Dodał, że zwrócił się z problemem 
do byłego Wójta. Zaapelował o podjęcie działań w celu odzyskania tej działki, 
aby opłaty wpływały do gminy. 

- pani Badura sołtys miejscowości Ponikła zaapelowała o nie likwidowanie 
handlu obwoźnego, ponieważ najbardziej korzystają z niego odległe 
miejscowości i ludzie w podeszłym wieku. Poruszyła problem niszczenia 
mostku w Kozłowcu przez bobry, powstałe dziury w moście zagrażają 
bezpieczeństwu. 

Ad.9. Przewodniczący Rady przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych, 
dodał, że planuje, aby sesje odbywały się w ostatni piątek każdego miesiąca, temat do 
przemyślenia dla radnych, poprosił o sugestie. Złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

- pan Franas Wójt Gminy również złożył wszystkim życzenia świąteczne. 
Ad.10. Po wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady sesji i zakończeniu 
dyskusji o godzinie 1315 Przewodniczący Rady radny Skrzypek zamknął posiedzenie. 
Protokołował 
        Przewodniczący Rady 
Bolesław Kośka 
        Przemysław Skrzypek 
 


